
MR vergadering 2      
11 oktober 2022 

 
Locatie Sam Sam 
 
19:30 – 20:30 MR vergadering 
 

 
 
20:30 – 21:30 MR vergadering met Valentien 
 

   

1 Opening & mededelingen -Marinke; vraag over inloop van ouders bij de kleuters. 

-Esther; nieuwe seo methode is gekozen het wordt 

KIVA. 

 

2 Verslag vorige vergadering 

 

 

Geen bijzonderheden 

3  Concept jaarverslag MR Geen bijzonderheden 

4 Speerpunten MR Speerpunten; 
Besteding NPO gelden 

-effect onderwijskwaliteit 

 

Opbrengsten Wonderwijs 

Nieuwbouw  

 

Jaaragenda; 

Zorggelden 

 

Kan er af; 

Verkeersveiligheid  

Communicatie  

5 Jaarplanning MR Voorstel is om Valentien (directie) gelijk begin van de 

vergadering uit te nodigen. Dit ivm dubbelingen. Mocht 

de MR een onderwerp zonder directie willen bespreken, 

dan doen zij dat na het gezamelijke gedeelte.  

6 Terugkoppeling GMR Wonderwijs maakt zich zorgen over de energie kosten. 

Gelukkig heeft de stichting reserves.  



   

1 Opening & mededelingen -Hennie bezoekt 12 oktober SamSam vanaf 11.00 uur. 

Ze zal een rondje door de school komen doen en in 

gesprek gaan met collega’s van Samsam. We lunchen 

die middag samen met Hennie. 

-2 december bezoekt de RvT SamSam in de ochtend, 

wie van de MR zou in gesprek willen gaan met de RvT? 

-Huiskamer gaat van start! Kinderen van SamSam zullen 

met de ouderen activiteiten ondernemen. Ouders en 

opa’s en oma’s zijn hierbij van harte welkom! 

-Dag van de leraar was 5 oktober, collega’s hebben een 

klein presentje als blijk van waardering ontvangen. 

-We gaan weer werken met Maatjesklassen.  

-De vitaliteitsscan wordt 1 november uitgezet in het 

team. 

-Subsidie aanvraag voor cultuur aangevraagd bij de 

gemeente Overbetuwe. 

-We hebben een waardevolle tweedaagse gehad met IB 

en directeuren van Wonderwijs. 

Er is oa gesproken hoe de reservers ingezet kunnen 

worden; energie kosten, verduurzaming, zorg, 

uitbreiding IB-uren.  

-Enkele collega’s hebben corona. Vervanging is niet 

altijd aanwezig. We zetten alle zeilen bij. Bij geen 

vervanging wordt een groep verdeeld. We willen 

voorkomen dat er groepen naar huis gestuurd moeten 

worden. 

-Deze weken bezoek ik alle groepen en heb ik een 

voortgangsgesprek met alle collega’s. Goed om te zien 

hoe collega's inzetten, mooie dingen gezien en 

besproken met collega's. In de onderbouw kwam sterk 

naar voren dat collega's willen spreken over de visie. 

Kleine groepen wordt als erg prettig ervaren. 

-Lloyd is een hele fijne vakleerkracht. Kinderen en 

collega's zijn erg enthousiast.  

-We zijn bezig met de PR; nieuw welkom kaartje. Er 

wordt gekeken naar borden met de naam van de school 

erop. Zodat het meer zichtbaar is dat waar SamSam zit. 

SamSam moet zich blijven profileren op het 

dorpsekarakter.  



 
 
Speerpunten 2021/2022 
Zorgkosten (vergadering januari) 
Nieuwbouw SamSam 
NPO Gelden 
Nieuw rapport (vergadering november) 
Verkeersveiligheid 
Communicatie  
 

2 Verslag vorige vergadering Geen opmerkingen 

3 Concept jaarverslag MR Tekstuele opmerkingen, evt. Toevoeging 

verkeersveiligheid. Idee is om het na aanpassing in 

de TamTam te plaatsen. Valentien stuurt Harm de 

opmerkingen. 

4 Terugkoppeling GMR Er wordt bekeken of het aantal GMR leden naar 

beneden gebracht kan worden. 

5 Jaarplanning MR Valentien gaat akkoord met nieuw 

vergaderstructuur.  

 

Zie aanpassingen in MR jaaragenda (Mendy past 

dit aan) 

6 Coronabeleid Dit is gedeeld in het team. Dit wordt 13 okt 

besproken in het team. Wordt volgende MR ter 

instemming meegenomen.  

7 Subsidie toelichting De aanvraag is ingediend. Het plan erachter wordt 

geschreven als het wordt toegekend. Zodra de 

toekenning er is wordt het plan geschreven en 

gedeeld met de MR.  

Binnen onze jaarplannen ligt de focus op de 

basisvaardigheden. De subsidiegelden passen hier 

dus goed bij.  

8 Formatieoverzicht ongewijzigd  

9 Rondvraag Bram vraagt of wij onze vragen/ opmerkingen via 

de mail willen sturen tav het regelement en 

statuten.  


